
  

1 

 

23 maart 2014 

Algemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene Ledenvergadering    
 
Middels deze nieuwsbrief doen wij u de stukken toekomen ter voorbereiding op de algemene 
ledenvergadering. 
 
U wordt uitgenodigd de 41e ledenvergadering bij te wonen die gehouden wordt op:  

 

Dinsdag 8 april 2014 
Aanvang 20:00 uur 

Lokatie: Basisschool Samenspel (Geerdinkhof) 
(voorheen Basisschool Santekraam) 

 

(de deur is open vanaf 19.30 uur) 
 

Agenda: 
 
1. Opening 
 
 
2. Benoeming notulencommissie 
 
3. Goedkeuring notulen van de 40e Algemene Ledenvergadering (zie bijlage) 
 
4. Financieel jaarverslag 2013, begroting 2014 (zie bijlage) en verslag kascommissie  
 
 
5. Benoeming kascommissie 2014. 
 
 
6. Bestuurlijk jaarverslag (zie bijlage) 
 
7. Bestuursverkiezingen (zie bijlage) 

 
8. Evenementen 

GarageSale/BuurtBBQ (24 mei) en 40 jaar Geerdinkhof (25 september) 
 

9. Geerdinkhof en de toekomst 
Lopende zaken: erfpacht, OZB, verbreding A9, bestemmingsplan Bijlmerweide, zelfbeheer, leefbaarheid, 
duurzaamheid, veiligheid, etc. Rapportages van de verschillende commissies 

 

10. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen van leden  

Mocht u iets naar voren willen brengen waarvan u denkt dat voor de beantwoording iets         
      uitgezocht moet worden door het bestuur, dan verzoeken wij u vriendelijk ons dit van te voren te   
      melden door middel van een briefje of e-mail aan onze secretaris of vice-secretaris 
 

11. Rondvraag 
 
12. Sluiting 
 

Indien u verhinderd mocht zijn en toch gebruik wilt maken van uw stemrecht, dan kunt u dit doen door 
bijgevoegd formulier ingevuld en ondertekend af te geven bij een lid dat wel de Ledenvergadering bezoekt. 

 

Koffie, thee en overige consumpties zijn gratis. 
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 3333    
Notulen 40Notulen 40Notulen 40Notulen 40eeee    Algemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene LedenvergaderingAlgemene Ledenvergadering        
 

Verslag van de 40
e
 ledenvergadering van Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren, 

gehouden op 2 april 2013 in Basisschool Samenspel.  

 

Aanwezig:  26 leden en ca. 5 overige bewoners 

Aanwezige bestuursleden:  Henk Kroese, voorzitter; Just Guicherit, vice-voorzitter; Angela Prosec, 

secretaris; Carine Gheysen, penningmeester; Dick Norg, algemeen bestuurslid;  

Yolanda Grift, algemeen bestuurslid; Karin Moor, algemeen bestuurslid 

 

1. Opening 

De voorzitter, Henk Kroese, opent de vergadering om 20.10. Hij heet de aanwezige lid-bewoners en overige 

bewoners welkom en memoreert dat dit de 40
e
 Algemene Ledenvergadering is - een jubileum. Dat valt niet 

samen met het veertigjarig bestaan van Geerdinkhof. De eerste huizen zijn in 1974 opgeleverd, dus in 2014 

bestaat de wijk Geerdinkhof 40 jaar. 

 

2. Benoeming notulencommissie 

Besluit:  De notulencommissie bestaat uit mevrouw Marja van Santen en de heer Wouter van Rennes. 

 

3. Goedkeuring notulen van de 39
e
 Algemene Ledenvergadering 

Tekstueel:  

• Er zijn geen tekstuele opmerkingen over de notulen. De voorzitter bedankt de notulist, mevr. 

Angela Prosec, en de leden van de notulencommissie. 

Naar aanleiding van: 

• Mevr. Van Bakel reageert op de wijze waarop het afgelopen jaar haar vorig jaar geuite 

voornemens zijn opgepakt. Deze zijn destijds ook in het infobulletin gepubliceerd. Ze spreekt haar 

waardering uit dat een start gemaakt is met het updaten van de website van de vereniging. Ze 

constateert dat het opwaarderen van GG een mooi plekje kan krijgen bij het 40 jaar bestaan van 

Geerdinkhof. Haar voorstel om bv een jeu de boule baan aan te leggen wordt beantwoord door 

de leden door aan te geven dat we al ruim 10 jaar zo’n baan hebben op Geerdinkhof; nl. bij 

Garstkamp.  

Tevens wil ze van de gelegenheid gebruik maken om nieuwe leden voor een koor te werven. 

Besluit: De notulen van de 39
e
 Algemene Ledenvergadering worden zonder aanpassingen vastgesteld. 

 

4. Financieel jaarverslag 2012, begroting 2013 en verslag kascommissie 

De penningmeester, mevrouw Carine Geysen, geeft een korte toelichting op de financiële stukken.  

Financieel jaarverslag: Geconstateerd kan worden dat het aantal betalende leden langzaam maar gestaag 

daalt. Eind 2012 hadden 16 leden de contributie nog niet betaald. Voor 2012 heeft het Info Bulletin € 3.000 

aan  subsidie ontvangen. Omdat de regels voor de toekenning van een subsidie door het stadsdeel 

aangescherpt zijn, is het onzeker of het Info Bulletin voor 2013 opnieuw subsidie ontvangt. Het wegvallen 

van subsidie kan ertoe leiden dat de ALV volgend jaar een besluit moet nemen over mogelijke verhoging 

van de contributie. We hebben in 2012 afscheid genomen van Johan Kunst, bestuurslid, Richard Husschlage 

en Jan Niemeijer, twee leden van de redactie; het bestuur heeft hen als dank voor de bewezen diensten 

een etentje aangeboden. 
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Begroting 2013: In de begroting is een post van € 1.600 opgenomen voor het organiseren en realiseren van 

een buurt-bbq na de garagesale.  

Vraag (Ger Jansen): waaruit bestaat de post Algemene verenigingskosten? 

Antwoord: Afscheid van de genoemde bestuurs- en redactieleden, kosten KvK en kosten voor de 

ansprakelijkheidsverzekering. 

 

Kascontrolecommissie: De heer Kick Koster leest, mede namens Leendert Bakker, de verklaring voor en 

stelt de leden voor om de penningmeester decharge te verlenen. De leden nemen het voorstel met applaus 

over met dank aan de penningmeester. 

NB. Naschrift van het bestuur. Officieel dient de ALV het bestuur decharge te verlenen. 

 

Besluit: De ALV stemt in met het voorstel van het bestuur om het tekort van 2012 ten laste te brengen 

van de algemene reserve. 

Besluit: De ALV stemt in met het voorstel van het bestuur om de contributie voor 2013 a 15 euro per huis, 

ongewijzigd te laten. 

Besluit: De ALV stemt in met de begroting voor 2013.  

 

5. Benoeming kascommissie 2013 

Besluit: De heer Kick Koster en mevrouw Ank Vernooy vormen de kascommissie voor het begrotingsjaar 

2013. De heer Leendert Bakker is reserve. 

 

6. Bestuurlijk jaarverslag 

Tekstueel:  

• Er zijn geen tekstuele opmerkingen over het bestuurlijk jaarverslag. De voorzitter bedankt 

mevrouw Karin Moor voor het opstellen hiervan.  

Naar aanleiding van: 

• Ger Jansen: Momenteel worden er in Geerdinkhof op verschillende plaatsen bomen gekapt. 

Desgevraagd aan de medewerker van het stadsdeel, de heer Kapiteijn, betracht het stadsdeel 

grote terughoudendheid bij het terugplaatsen van bomen. Dat is vreemd in het licht van het 1000-

bomenplan van het stadsdeel. Wil het bestuur dit in de gaten houden zodat in ieder geval bomen 

teruggeplaatst worden waar de bewoners om gevraagd hebben.  

Antwoord: Het bestuur heeft de toezegging gekregen dat de gevraagde herplant zal plaatsvinden. 

Dit zal ook as donderdag bij een overleg met het stadsdeel over het grasplan nogmaals onder de 

aandacht worden gebracht. 

Besluit: Het bestuurlijk jaarverslag wordt zonder aanpassingen vastgesteld. 

 

7. Bestuursverkiezingen 

Besluit: De stemcommissie bestaat uit mevrouw Leinwant en de heer van Dam. 

 

Mevrouw Angela Prosec neemt afscheid van het bestuur. De voorzitter memoreert het feit dat ze zich twee 

termijnen met hart en ziel heeft ingezet voor de vereniging; de laatste 2 jaar is zij secretaris geweest en 

heeft zij ook altijd genotuleerd. Hij bedankt haar voor haar inzet en neemt afscheid met een bloemetje. Het 

bestuur heeft haar een etentje aangeboden. 

Angela Prosec memoreert de prettige samenwerking in en met het bestuur, het is een leuke club mensen. 

Ze geeft tevens aan niet helemaal te stoppen. Ze wil regelmatig hand-en-spandiensten verrichten ten 

behoeve van bijvoorbeeld de as. buurt-BBQ en het 40-jarig jubileum.  
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De stemming wordt gehouden. De stemcommissie constateert dat er 26 leden zijn volgens de lijst, maar dat 

er maar 25 geldige stemmen uitgebracht zijn. Een lid wilde geen gebruik maken van het stemrecht omdat 

zij naar Almere verhuist. Zij maakte van de gelegenheid gebruik om afscheid van de vereniging te nemen. 

Besluit: Mevrouw Carine Gheysen wordt met 25 stemmen voor herkozen. De heer Henk Kroese is met 24 

stemmen voor en een stem tegen opnieuw in het bestuur gekozen. 

 

8. Geerdinkhof en de toekomst 

Door de nieuwe leden in het bestuur waait er een frisse wind door het bestuur. Dit heeft geleid tot een 

bezinning op de visie van de vereniging. De voorzitter verwijst hierbij naar het doel van de vereniging: “de 

behartiging van de gemeenschappelijke belangen in samenhang met het wonen in de wijk Geerdinkhof te 

Amsterdam en de omringende omgeving en het in eigendom hebben van een woning in die wijk” . Tijdens 

de discussie in het bestuur is de doelstelling ook verwoord als: het werken aan “een betrokken achterban 

met gemeenschapszin die niet klaagt maar zelf initiatieven neemt” alsmede “Hoe meer het bestuur doet, 

hoe meer leden achterover geleund gaan zitten afwachten tot het bestuur iets doet”. Kortom, het bestuur 

wil het accent meer leggen op het faciliteren en ondersteunen van initiatieven vanuit de leden. Daarom 

heeft het bestuur gemeend om expliciet bestaande commissies meer op de voorgrond te zetten en 

mogelijk nieuwe commissie te initiëren. Hiertoe roept het bestuur expliciet op; zowel tijdens deze ALV als in 

het komende Infobulletin.  

 

Naschrift bestuur: Met name de doelstelling van de vereniging is in 2003 aangepast zodat de vereniging 

juridisch namens de leden op kan treden. De huidige doelstelling, opgesteld in overleg met onze advocaat, 

bestaat daarom uit twee delen, waarvan het tweede deel luidt: “het beschermen, handhaven en zo mogelijk 

verbeteren van de kwaliteit van de leef- en woonomgeving en van de milieu-, natuur- en ruimtelijke 

kwaliteit, een en ander in de ruimste zin, in de wijk Geerdinkhof te Amsterdam en de omringende 

omgeving”. 

 

9. Commissies 

De voorzitter, Henk Kroese neemt de verschillende commissies door. In elke commissie zal een bestuurslid 

plaatsnemen om de relatie met het bestuur te waarborgen. Zodat de commissies in de geest van de ALV 

optreden. 

 

Commissie Veiligheid en Leefbaarheid 

Leden: Johan Kunst (GG) en Henk Kroese (GG) 

Naschrift bestuur: mevrouw Hanny van Bakel heeft zich aangemeld. 

 

In 2012 zijn er bij de commissie 1 geweldsmisdrijf en 4 (pogingen tot) inbraak gemeld. In de eerste drie 

maanden van 2013 zijn er 3 (pogingen tot) inbraken geweest.  

Vraag: Is 4 inbraken veel? Is er een vergelijking mogelijk met andere wijken in Amsterdam?  

Antwoord: Die informatie heeft het bestuur niet; ook niet onderhands in het overleg dat de commissie 

met een zekere regelmaat met de politie heeft.  

Besluit: Het bestuur neemt zich voor om meer gegevens te verzamelen. 

Gegeven het feit dat we vandaag een brief van het stadsdeel over de inbraken hebben 

ontvangen (Bulgaarse praktijken), is blijkbaar de politie van mening dat het aantal in 2012 en 

met name de toename in 2013 buitensporig is.  

Vraag: Worden alle inbraken bij de commissie gemeld? 
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Antwoord: Nee, waarschijnlijk niet. 

 

Het bestuur heeft op het Grasplan van het stadsdeel een reactie gestuurd. Naar aanleiding daarvan leeft 

het idee onder een aantal bewoners, zoals ook beschreven in het laatste infobulletin, om het onderhoud 

van het groen in Geerdinkhof zelf te gaan doen. Donderdag 4 april is er een eerste overleg tussen de 

commissie, een aantal bewoners die zich aangemeld hebben en de heer Kapiteijn namens het stadsdeel. 

De heer Ruud Wolterman geeft een toelichting op het initiatief om te onderzoeken of het onderhoud in 

eigen beheer kan geschieden; met het voor Geerdinkhof gereserveerde budget. Hij refereert aan een 

initiatief in een wijk in Almere waar ca. 150 bewoners al ruim 2 jaar het groen in hun eigen wijk bijhouden 

(speelbos, ruigte, bloembollen planten, etc.) Deze groep beheert het materiaal (een schuurtje) en de 

financiën.  

 

Vraag: Bij de aanpassing van de inrit van Geerdinkhof is in de uitspraak van de rechtbank expliciet 

opgenomen dat er bomen en struiken teruggeplant zouden worden. Gememoreerd wordt dat 

de beplanting voor de aanpassing bekostigd was door de vereniging en geschonken aan het 

stadsdeel. (Lammy Peters) 

Antwoord: As donderdag is er een overleg met het stadsdeel waarin het Grasplan besproken wordt. 

Vraag: Beslist de heer Kapiteijn (SDR) hierover? (Ger Jansen) 

Antwoord: Nee, hij is slechts doorgeefluik. 

Vraag: Waarop heeft het Grasplan betrekking? (Ellen Genet) 

Antwoord: Op de inrit en de groenstrook langs de Geerdinkhofweg richting Bijlmerweide.  

Vraag: Hoe groot moet de groep bewoners zijn om levensvatbaar te zijn? (Angela) 

Antwoord: Dat is niet direct duidelijk. Momenteel hebben zich 8 bewoners aangemeld naar aanleiding van 

de oproep in het infobulletin. Voor een wijk met 522 huizen is dat niet veel. Waarbij dus ook 

rekening gehouden moet worden dat als het zover komt het materiaal en de financiën ook 

beheerd dienen te worden. (Ruud) 

Vraag: Destijds is bij de Gooiseweg geëxperimenteerd met het inzaaien van wilde bloemen in de 

bermen. Dat leidde tot opstoppingen van automobilisten die bloemen gingen plukken. Er is 

geen gevolg aan gegeven. (Kick Koster) 

Vraag: De leden waarschuwen voor de impliciete uitnodiging die van een grasveld uit gaat om erin te 

parkeren.  

Antwoord: De commissie neemt dit mee in het overleg met het stadsdeel. 

Vraag: Hoe inventariseren we wat de wijk Geerdinkhof wil? (Ellen Genet) 

Antwoord: Het plan heeft in het infobulletin gestaan en is verstuurd via GG-alert  Slechts 8 bewoners 

hebben tot nu toe gereageerd. 

Vraag: Is het bestuur voor of tegen? 

Antwoord: De leden beslissen. Het bestuur heeft een reactie gestuurd aan het stadsdeel waarin we 

gepleit hebben voor het behoud van de huidige groenstructuur.  

Vraag: Geconstateerd wordt dat het Grasplan uit armoede / bezuinigingen opgesteld is. 

 

Commissie Bijlmerweide 

Leden: Ruud Wolterman, voorzitter, Marjan Verjaal (Garstkamp), Ellen Genet, penningmeester, en diverse 

bewoners van Geerdinkhof, Kantershof, Gouden Leeuw en Groenhoven. 

 

De heer Ruud Wolterman schetst wat de commissie Bijlmerweide, ook genoemd de Werkgroep Vrijwilligers 

Bijlmerweide, doet: 

- maandelijkse werkochtenden, elke derde zaterdag van de maand 
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- vnl. hooien en wilgen knotten 

- inventariseren groeiplaatsen van orchideeën (worden afgezet met rood/witte linten) 

- nestkasten ophangen 

- insectenhotel aanleggen 

- broeihopen voor ringslangen aanleggen (en monitoren) 

- broedgelegenheid voor ijsvogel aanleggen 

Er is minimaal twee keer per jaar overleg met het stadsdeel. Zowel door het realiseren van de Vernieuwing 

Bijlmermeer als met name door het nieuwe hoofd Groen, de heer Wegewijs, lijkt er een nieuwe wind te 

waaien op het stadsdeelkantoor: er is positieve aandacht voor groen en milieu.  

 

Via het inspreken door de Werkgroep bij de herziening van het structuurplan van de provincie heeft de 

Bijlmerweide expliciet de status van beschermde natuur gekregen; de Bijlmerweide (oost) maakt expliciet 

deel uit van de Ecologische Hoofdstructuur. Hierdoor kunnen we de Bijlmerweide nog beter beschermen. 

 

Inmiddels is de werkgroep ook intensief betrokken bij het overleg over de wijze waarop de waterberging in 

de Bijlmerweide vorm krijgt. Door de verbreding van de A9, de Gaasperdammerweg, moet er links en 

rechts van de tot 14 stroken verbrede weg, waterberging gerealiseerd worden: 4,5 ha ten zuiden van de 

Gaasperdammerweg en 2 ha in de Bijlmerweide. De start van de verbreding is in 2015 (af in 2020). 

Daarvóór moet de waterberging gerealiseerd zijn. Door de (compensatie)gelden van Rijkswaterstaat kan de 

waterberging in de Bijlmerweide ecologisch aangelegd worden: geen grote waterplas, maar ecologische 

oevers. De oevers die op het zuiden liggen, worden omgevormd zodat er natuurlijke een overgang van 

water, via een zogenoemde zoom (heesters en kruiden) naar bos ontstaat. Amsterdam is in opdracht van 

RWS aannemer van het plan. 3 Bruggen gaan verdwijnen en een aantal bruggen zal verbreed worden in 

verband met toekomstig onderhoud. 

Er is drie keer overleg geweest met bewoners waarop de voortgang van de plannen gepresenteerd is. 

Tijdens deze bijeenkomsten is aangegeven dat er gestreefd wordt naar het inhuren van aannemers die 

ervaring hebben met het werken in de EHS.  

 

De voorgestelde plannen hebben de instemming van de commissie. De natuur in de Bijlmerweide, de 

biodiversiteit, zal er door versterkt worden. Echter, de commissie heeft grote zorgen over de uitvoering.  

 

Vraag: Kan er niet meer gepompt worden? 

Antwoord: Pompen is geen optie omdat de capaciteit van de buffer, de Weespertrekvaart beperkt is. Er 

moet gebufferd worden.  

Vraag: Komen er door een vergroting van het wateroppervlak niet meer muggen? 

Antwoord: Dat argument komt regelmatig naar voren. Muggen komen voor in stilstaand water; de huidige 

situatie op de Bijlmerweide. Door de extra waterberging (gecombineerd met de aan te leggen 

watergang tussen Gouden Leeuw en Groenhoven (naschrift bestuur)) ontstaat er stromend 

water en in stromend water leven geen muggen. 

Vraag: Tijdens de laatste bijeenkomst is geopperd om een begeleidingscommissie in te stellen waarin 

ook bewoners zitting hebben. Is het een idee om proactief namens de vereniging en/of 

namens de commissie aan te dringen op het instellen hiervan? 

Antwoord: De projectleider van het stadsdeel heeft dit zelf voorgesteld (Wouter van Rennes). En de bij de 

bespreking aanwezigen stemmen hiermee in (Reynout van der Poel). 

Besluit: De Werkgroep neemt het voortouw bij het overleg met het stadsdeel cq, de 

projectleider om een begeleidingscommissie in te stellen. Het bestuur zal dit steunen.  
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Vraag: Momenteel worden er bomen gekapt in de Bijlmerweide. 

Antwoord: Ja, dat betreft populieren en wilgen. Die zijn destijds gepland omdat deze bomen snel groeien, 

deze bomen hebben een gemiddelde levensduur van ca. 30 jaar en worden nu uit voorzorg 

gekapt. Het stadsdeel heeft nagelaten om op tijd langzame groeiers te planten. 

 

Commissie Duurzaamheid 

Tijdens de ALV in 2012 (b)leek er behoefte te zijn onder leden voor meer aandacht voor duurzaamheid in 

Geerdinkhof. Toen hebben drie leden zich aangemeld voor deze commissie, de heer Loek Nooij, de heer 

Willem van Dam en mevrouw Marja Schmidt. Tot op heden is er één keer een bijeenkomst geweest.  

De ALV discussieert over het doel van deze commissie, de nut en noodzaak, en of er vanuit de leden nog 

steeds behoefte aan is. Verschillende aspecten van duurzaamheid worden genoemd (rijp en groen): 

zonnepanelen, verlichting, lantaarnpalen, mos- en onkruidbestrijding, inzameling plastic (in de van 

Woustraat schijnt een bak te staan), beschikbaarheid deelauto, etc.   

Besluit: De ALV besluit duurzaamheid onder te brengen bij de commissie Veiligheid en Leefbaarheid. 

 

Vraag: De kledingbakken in Geerdinkhof zijn als proef door het stadsdeel neergezet en zijn lelijk. Het 

stadsdeel wil winst maken; indien er winst gemaakt wordt, zou de inzameling via een 

metrosysteem ondergronds plaatsvinden. En de inzameling gaat ten koste van humanitaire 

organisaties. Vraag aan het bestuur is om én te ijveren voor ondergrondse inzameling maar 

ook dat humanitaire organisaties voorrang krijgen bij de inzameling.  

Antwoord: Besluit: Het bestuur zegt toe hier achter aan te gaan.  

 

 

Commissie Erfpacht 

Leden: Just Guicherit (GG), mevrouw de Vries meldt zich aan. 

 

In 2025 lopen de meeste erfpachtcontracten af. Dus het gaat ons allemaal aan. Daarnaast zijn er in 

Amsterdam twee erfpachtverenigingen, waarvan de vereniging lid is. 

 

Vraag: Is de betaalde erfpacht voor de kavels bij de lage nummers een indicatie van de te verwachten 

canon in 2025?  

Antwoord: Onduidelijk. De door de gemeente gevraagde erfpachtcanons zijn gepubliceerd in de brochure 

Droomzone. 

Vraag: Er is veel kennis beschikbaar over erfpacht bij mevrouw Sieswerda. 

Antwoord: De commissie heeft uiteraard contacten met mevrouw Sieswerda, maar zij wil geen deel 

uitmaken van deze commissie.  

Vraag: Recentelijk heeft de gemeente Amsterdam de grondprijzen verlaagd, waarbij Zuidoost in de 

laatste categorie is ingedeeld. Heeft deze commissie het betreffende rapport cq. besluit? 

Antwoord: Het rapport zal door de Commissie Erfpacht bij de gemeente opgevraagd worden.  

 

Naschrift bestuur: Het is ook mogelijk om nu al een herziening van de canon aan te vragen. (artikel in 

Parool, Volkskrant of Eigen Huis). De commissie zal hier achteraan gaan. 
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Commissie Geerdinkhof 40 jaar 

Leden: Dick Norg (GG), Angela Prosec 

 

In het bestuur is gesproken over de mogelijkheid om ter gelegenheid van het 40-jarig bestaan van de wijk 

Geerdinkhof een boekje uit te geven. Er zijn eerste initiatieven ontplooid. De ALV discussieert over de 

mogelijkheid van sponsors, creatieve bewoners die een bijdrage leveren, etc.  

Besluit: In het eerstvolgende Infobulletin zal hierover een artikel opgenomen worden en een oproep 

gedaan worden.  

 

10. Beantwoording schriftelijk ingediende vragen 

Er zijn geen schriftelijke vragen ingediend.  

 

11. Rondvraag 

Vraag: Hoe komt het dat de nummering op Geerdinkhof loopt tot 674 terwijl er maar 522 huizen zijn? 

(Kick Koster) 

Antwoord: Sommige garages hebben een eigen nummer. 

Vraag: Hoe staat het met de rotonde bij Ganzenpoort? Bezoekers worden afgezet en opgehaald voor 

AH, “tijdelijke” bezoekers parkeren met vier knipperlichten, ook het GVB moet hier veel hinder 

van ondervinden evenals de hulpdiensten. Kan daar geen steun gevonden worden?  

Antwoord: Binnen het EG-platform is hier recentelijk over gesproken. Er zijn inmiddels 7 à 8 plannen 

besproken het afgelopen jaar. Het voorstel vanuit het EG-platform is nu om te kijken welk 

voorstel haalbaar en uitvoerbaar is, eventueel als pilot, en dat voorstel bij het stadsdeel in te 

dienen. 

Onder andere is geopperd een voetgangerslicht te plaatsen bij de zebra in de Elsrijkdreef, de 

oversteek van de metro naar het winkelcentrum. Dit zou overzichtelijk zijn omdat er slechts 

stoplichten met een aggregaat geplaatst dienen te worden.  

Ook is geopperd om de markt te verplaatsen naar de parkeerplaatsen vóór de winkels en het 

huidige marktterrein als parkeerplaatsen te gebruiken (wat het oorspronkelijke plan is).  

Tevens is er een aantal voorstellen die de opzet van de rotonde aanpakken: vanuit de ’s 

Gravendijkdreef naar het winkelcentrum toe het aanleggen van twee opstelstroken; een voor 

recht door naar de Bijlmerdreef en een voor rechtsaf naar de Elsrijkdreef (à la de kruising van 

de Elsrijkdreef met de provinciale weg). 

Vraag: Waarom wordt er niet schuin ingeparkeerd? Dus onder een hoek van 45 graden? 

Antwoord: Het antwoord van het stadsdeel is dat dat ten koste gaat van het aantal parkeerplaatsen. En 

dat het geld kost. 

Het bestuur zal uitzoeken wat de kosten zijn en hoeveel parkeerplaatsen verloren gaan bij 

schuin inparkeren; e.e.a. in overleg met het EG-platform. 

Vraag: Bij de aanleg heeft het stadsdeel aangegeven dat de zogenoemde parkeerbalans, de 

aanwezige parkeerplaatsen ten opzicht van het aantal woningen en de reservering voor het 

winkelcentrum, kloppend is.  

Antwoord: Het bestuur overweegt om de parkeerbalans op te vragen maar zal dat ook inbrengen bij het 

EG-platform.  

Vraag: Sinds 13 augustus 2012 wordt er gewerkt aan de aanleg van de watergang tussen Gouden 

Leeuw en Groenenhoven waardoor het Ganzenhoefpad gestremd is. Er is hierover geen 
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bewonersbrief verspreid op Geerdinkhof door het stadsdeel. Gevraagd wordt of het bestuur 

hier achter aan wil gaan. 

Antwoord: Besluit: Het bestuur zegt toe zowel achter de informatievoorziening aan te gaan als achter de 

einddatum. NB. Op het informatiebord staat dat de werkzaamheden in augustus 2012 klaar 

zouden zijn. Navraag door een van de bestuursleden (KM) heeft geleid tot de volgende actie 

van het stadsdeel: de einddatum is inmiddels afgeplakt. 

Vraag: Diverse borden in Geerdinkhof staan verkeerd, d.w.z. wijzen de verkeerde richting op. De ALV 

doet een oproep tot een inventarisatie hiervan zodat hierover contact opgenomen kan worden 

met het stadsdeel. (Reynout van der Poel) 

Antwoord: Besluit: de bewoners worden opgeroepen foto’s etc. naar secretaris@geerdinkhof.nl te sturen. 

Deze reacties zullen doorgestuurd worden naar de heer Reynout van der Poel.  

Vraag: Door een actie van een actieve bewoner wordt inmiddels de Echo weer bezorgd. 

Vraag: In diverse lantaarns zijn verkeerd lampen ingedraaid.  

Antwoord: Besluit: Bestuur zal actie ondernemen.  

Vraag: Het bestuur legt de ALV het verzoek van een van de bewoners van de Droom zone om lid te 

worden van de vereniging Geerdinkhof voor. Het bestuur stelt dat leden van de vereniging een 

huis moeten bezitten op Geerdinkhof maar dat we deze bewoners wel uit kunnen nodigen 

voor onze borrels. 

Discussie: Er ontstaat een discussie: 

- hebben we niet meer leden die niet meer in Geerdinkhof wonen? 

- kunnen niet-Geerdinkhofbewoners een abonnement op het Infobulletin krijgen à 15 euro? 

- de bewoners van de Garstkamp kunnen ook geen lid worden? 

- de woningen in de Droomzone staan in het gebied dat voorheen tot Geerdinkhof behoorde 

Er zijn voorstanders (gewoon lid maken) en tegenstanders (niet meestemmen op ALV).  

Besluit: De ALV stelt dat de statuten van GG niet kunnen worden genegeerd  maar dat deze 

bewoners wel uitgenodigd kunnen worden voor onze borrels. 

 

 

12. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.55 de vergadering onder dankzeggen van de inbreng van de leden. En hij nodigt 

iedereen uit om onder het genot van een drankje nog wat na te praten. 
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 4444    
JaaJaaJaaJaarrekening rrekening rrekening rrekening ----    Toelichting door de penningmeesterToelichting door de penningmeesterToelichting door de penningmeesterToelichting door de penningmeester    
 

In 2013 waren er procedurele activiteiten en bezwaren tegen bestemmingsplannen omtrent groen- en 

natuurbehoud. Informatie hierover vindt u in het bestuursverslag 2013. Dit wordt verder toegelicht 

tijdens de ALV. We kregen van advocaten Seegers en Lebouille euro 1.182 retour i.v.m. de afhandeling 

van de bestemmingsplanprocedure van de dakterrassen. 

 

De ingediende subsidieaanvraag voor € 3.000,= voor informatievoorziening in de buurt via het 

Infobulletin en bijeenkomsten werd door het stadsdeel opnieuw gehonoreerd.  

De subsidie is voor 2014 opnieuw aangevraagd. In verband met de nieuwe subsidieverordening van 

het stadsdeel zijn er twee subsidieaanvragen ingediend: 

- Subsidie voor bewonersinitiatieven ad € 2.975. Deze subsidie gaat over de Infobulletins en 

nieuwsbrieven. 

- Subsidie ter versterking van de bewonersparticipatie en ontmoetingsactiviteiten ad € 2.855.  Deze 

subsidie gaat over de burenborrels en de barbecue, waar ook aandacht aan het 40-jarig bestaan van 

Geerdinkhof besteed zal worden. 

Beide subsidies zijn gehonoreerd en reeds uitbetaald, waardoor de liquide middelen hoog uitvallen. 

 

De kosten voor het Infobulletin zijn lager dan in 2012 door de overstap naar een andere drukker. 

 

Er zijn in 2013 zeven nieuwe leden bijgekomen en 19 leden zitten niet meer in het bestand door 

vertrek, opzegging, overlijden of niet betalen van de contributie 2012. (16 leden betaalden de 

contributie voor 2012 alsnog in 2013).  

Eind december telde het ledenbestand 413 leden.   

Echter, tot op heden hebben 10 leden - ondanks drie herinneringen - de contributie van 2013 nog niet 

voldaan, waardoor we uitkomen op 400 betalende leden. Een aantal leden heeft naast de contributie 

een extra bedrag betaald. Hierdoor is € 220 extra overgemaakt. 

 

We hebben dit jaar afscheid genomen van bestuurslid Angela Prosec. Om haar te bedanken voor haar 

jarenlange inzet is een etentje georganiseerd door het bestuur.  

 

We hebben in 2013 twee burenborrels en een barbecue na de garagesale georganiseerd.  

In de begroting voor 2013 was rekening gehouden met een bijdrage voor de barbecue. De leges ad  € 

387 die we voor het organiseren van de barbecue aan het stadsdeel moesten betalen, waren een 

tegenvaller. 

Dankzij de goede organisatie van de werkgroep en de grote opkomst (107 volwassenen en 30 

kinderen) was de barbecue een groot succes en voor herhaling vatbaar.  

 

Het bestuur stelt voor om het tekort van € 1,880,- ten laste te brengen van de Algemene Reserve en 

om de contributie 2014 te handhaven op € 15. 

 

Eventuele vragen/opmerkingen over de jaarstukken 2013 kunt u stellen op de ALV van dinsdag 8 april 

a.s. 

 
Carine Gheysen 

penningmeester  
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 4444 

JaaJaaJaaJaarrekening Groot Geerdinkhof 2013rrekening Groot Geerdinkhof 2013rrekening Groot Geerdinkhof 2013rrekening Groot Geerdinkhof 2013    
    

JAARREKENING GROOT GEERDINKHOF 2013 

 

BALANS per 31-12 2013  2012       

ACTIVA         

          

Liquide middelen 17.123  13.385      

Totaal 17.123  13.385      

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve 13.158  14.301      

Reserve professionele bijstand 0  182      

Vooruitbetaalde contributies 2013 0  45      

Vooruitbetaalde contributies 2014 15  0     

Vooruitbetaalde subsidies 2014 5.830       

Negatief saldo -1.880  -1.143      

Totaal 17.123  13.385      

             
 

Rekening van BATEN EN LASTEN 
Werkelijk 

2013  
Werkelijk   
       2012   

Begroting 
2014  

Begroting 
2013 

BATEN         
          

Contributies 2012/2013 6.460  6.045  75  6.375 

Contributies 2014 0  0  6.000  0 

Subsidie Bewonersinitiatieven 3.000  3.000  2.975  2.000 

Subsidie Ontmoetingsactiviteiten  0  0  2.855  0 

Intrest 225  291  225  200 

Advertenties 915  1.048  920  900 

Onttrekking algemene reserve  0  0  0  3.200 

Totaal 10.600  10.384  13.050  12.675 

          

LASTEN         

         

Informatiebulletins/Nieuwsbrieven 3.614  4.354  3.700  3.675 

Kosten website 273  137  300  350 

Ledenvergaderingen 180  198  250  250 

Vergaderkosten bestuur en commissies 221  205  300  300 

Algemene verenigingskosten         1.805  1.499  1.900  1.400 

Graffitiverwijdering 0  0  0  200 

Donaties en giften 500  490  600  500 

Burenborrels incl. barbecue 3.515  1.548  3.000  3.000 

Professionele bijstand 2.372  0  3.000  3.000 

Organisatie archief 0  3.096  0  0 

Negatief/Voordelig saldo -1.880  -1.143  0  0 

Totaal 10.600  10.384  13.050  12.675 
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Toelichting op de BALANS per 31-12 2013  2012   2013  2012 

ACTIVA         

        

Liquide middelen     17.123  13.385 
 Dit betreft in rekening-courant aangehouden 
 saldi  

 
   

 
 

 ING, rekening courant 208  67      

 ING, zakelijke spaarrekening. 16.915  7.690      

 ASN, depositosparen 0  5.628      

 Saldo per 31 december 17.123  13.385      

        

Totaal     17.123  13.385 

          

PASSIVA         

          

Algemene reserve     13.158  14.301 
 
Vooruitbetaalde contributies 2013  

 
  0 

 
45 

 
Vooruitbetaalde contributies 2014  

 
  15 

 
0 

 
Vooruitbetaalde subsidies 2014  

 
  5.830 

 
0 

        

Reserve professionele bijstand     0             182 
 Deze reserve dient ter dekking van proces-, 
 griffie- en overige administratieve kosten, 
 verband houdend met eventuele bezwaren 
 tegen bestemmingsplannen etc.  

 

   

 

 

 Saldo per 1 januari            182  1.164      

 Bij) Voordelig saldo               0  2.194      

        Bij) Creditnota Glaudemans planschade               0          1.477      
        Bij) Creditnota Seegers & Lebouille - 
               Afhandeling bp dakterrassen        1.182                0   

 
 

 1.364  4.835     
 Af) Seegers & Lebouille – advies  
             herziening  BP Geerdinkhof -193 

 
-1.858   

 
 

 Af) Seegers & Lebouille – advies  
             tuinafscheiding 0 

 
-1.324   

 
 

 Af) Taxatiebureau Glaudemans advies  
  planschade  0  

 
-1.292   

 
 

 Af) Corten de Geer advies  
  de Waterkanters  -500  

 
0   

 
 

 Af) Van Velze & Co – advies 
       planschade -1.200  

 
0   

 
 

 Af) Wildernistrek Ecologie bestemmings-  
             plan –Bijlmerweide -1.525  

 
0   

 
 

 Af) Diverse onkosten RvS  0  -23      

 Af) Griffiekosten RvS -318  -156     

 -3.736 
 

- 4053   
 

 

  Saldo per 31 december -2.372 
 

182   
 

  

          

Negatief saldo     -1.880  -1.143 

           

Totaal     17.123  13.385 
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Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2013 

 
2012   2013 

 
2012 

BATEN         

          

Contributies     6.460  6.045 

          

 Aantal leden per 01 januari 425  431      

 Bij) aantal nieuwe leden 7  4      

  432  435      
 Af) aantal leden wegens vertrek/ 
  opzegging/overlijden/niet betaald 19 

 
10   

 
  

 Aantal leden per 31 december  413  425      
 Betaald contributie 2013: 400 leden; 
        er is euro 220 extra betaald; 16 leden hebben  
        in 2013 de contributie 2012 betaald.  

 

   

 

  

          

Subsidie publiciteit Stadsdeel Zuidoost     3.000  3.000 
  Deze subsidie wordt door Stadsdeel Zuidoost 
 verstrekt aan verenigingen voor gemaakte 
        publiciteitskosten.  

 

   

 

  

        

Intrest     225  291 

          

Advertenties     915  1.048 
 Opbrengst plaatsing advertenties in het 
  Infobulletin  

 
   

 
  

           

Totaal     10.600  10.384 

          

  



  

14 

 

Toelichting op de  
Rekening van BATEN EN LASTEN over 2013 

 
2012   2013 

 
2012 

LASTEN         

          

Informatiebulletins/nieuwsbrieven     3.614  4.354 
  In het boekjaar werden 4 informatiebulletins +  
 nieuwsbrieven en flyers uitgegeven.  

 
   

 
  

          

Kosten website     273  137 

 Jaarabonnement bij BlueYellow         

          

Ledenvergaderingen     180  198 

 De kosten betreffen zaalhuur en consumpties         

          

Vergaderkosten bestuur en commissies     221  205 

          

Algemene verenigingskosten     1.805  1.499 

 Verzekeringskosten (bestuurlijke aanspr.)  333  333      

 Representatiekosten/afscheid bestuurslid 777  603      

       Boekenbonnen verspreiders 191  0     

 Kamer van Koophandel (incl. uittreksels) 36  35      

 Automatiseringskosten 87  67      

 Postzegels 29  51      

        Boekenbonnen Milieukids 0  100     

        Gele verwijsborden 198 142     

        Bankkosten  154  168      

  1.805  1.499      
 
Archief (inclusief kast)           

 
  0 

 
3.096 

          

Donaties en giften     500  490 

 Stichting de Toevlucht 120  120      

 St. Natuurontwikkeling Bijlmerweide 200  200      

 Stichting Bijlmerweide (adoptie zwanen) 70  70      

       Milieukids workshop 110  0     

 Kinderboerderij De Bijlmerweide 0  100      

 500  490      

          

Burenborrels     3.515  1.548 
 We hebben twee burenborrels gehouden voor  
        leden van de vereniging en een barbecue na de  
        garagesale. 
        Kosten burenborrels; 1.574 
        Kosten barbecue: 1.941  

 

   

 

  
 
Professionele bijstand  

 
  2.372 

 
0 

          

Negatief/Voordelig saldo     - 1.880  -1.143 

         

Totaal        10.600  10.384 
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Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt Bijlage agendapunt 6666        
Bestuurlijk jaarverslagBestuurlijk jaarverslagBestuurlijk jaarverslagBestuurlijk jaarverslag    2013201320132013    
    
Voor u ligt het jaarverslag 2013 waarin u kunt lezen wat Vereniging Groot Geerdinkhof het afgelopen jaar 

voor haar leden heeft kunnen betekenen. Uitgangspunt van onze inzet was gericht op behartiging van de 

gemeenschappelijke belangen in samenhang met het wonen in ons prachtige Geerdinkhof. Het bestuur 

opereerde hierin weliswaar zelfstandig maar niet alleen. Wij hebben constructief samengewerkt met 

verschillende afdelingen van onze stadsdeelraad, de wijkbeheerder, het opbouwwerk en diverse bewoners- 

en werkgroepen. Dit sluit aan op de stellingname van Groot Geerdinkhof dat door krachtenbundeling meer 

kan worden bereikt.  

 

 

Bijlmerweide 

De Bijlmerweide is één van de mooiste stukjes natuur rond Amsterdam waar iedereen in Geerdinkhof 

uitermate trots op is. De plannen van de A6/A9 traject wijziging en verbreding van beide snelwegen zijn 

verder uitgewerkt. Met name de extra waterberging die gerealiseerd dient te worden in de Bijlmerweide heeft 

geleid tot vastgestelde plannen waarbij dit uitgewerkt wordt in natuurvriendelijke oevers. Dat is in nauw 

overleg met de Werkgroep Vrijwilligers Bijlmerweide gebeurd. Het komende jaar zal gekenmerkt worden 

door bomenkap op de Bijlmerweide, daar waar de oevers aangelegd gaan worden.  Op de laatste 

bijeenkomst in 2013 waar het stadsdeel de plannen presenteerde is een Adviesgroep Waterberging 

Bijlmerweide opgericht waarin bewoners van Kantershof, Garstkamp en Geerdinkhof samenwerken om de 

plannen en ingrepen te monitoren en actief met het stadsdeel om de tafel gaan zitten.  

In 2013 is het bestemmingsplan Bijlmerweide en omgeving vastgesteld door de stadsdeelraad. Het bestuur 

heeft het bestemmingsplan bestudeerd en besloten dat de Bijlmerweide beter beschermd kon worden. Eind 

2013 is het bestuur in beroep gegaan bij de Raad van State (zie onze website). Begin 2014 hebben we het 

verweerschrift ontvangen van het stadsdeel (ook op onze website). Ook dat wordt bestudeerd en we 

verwachten dat de hoorzitting in 2014 plaats zal vinden. 

 

 

Leefbaarheid, Duurzaamheid en veiligheid 

De commissie Leefbaarheid heeft in 2013 een nieuwe impuls gekregen doordat in 2013 deze is uitgebreid 

met 6 actieve bewoners. Tevens zijn de commissie Leefbaarheid en commissie Duurzaamheid 

samengevoegd.  

Nog steeds is een aantal knelpunten in onze wijk niet opgelost. We hebben geijverd voor een stopverbod op 

de Geerdinkhofweg en – pad zodat de doorstroom gegarandeerd blijft – vier keer per dag komen ouders 

kinderen brengen en ophalen bij de scholen. Met name ook bij de twee toegangswegen tot de wijk bij de 

nummers 171-246 levert dat veel problemen op. Het stadsdeelbestuur en de stadsdeelraad hebben hier al 

mee ingestemd, maar de feitelijke uitvoering hiervan vergt nog tijd. We hebben daarnaast aangedrongen op 

het aanbrengen van stickers op de metro’s zodat de omgeving van de metro’s schoon blijft. Het stadsdeel 

heeft gereageerd met een minimaal bord op een paal. Ten aanzien van graffiti in onze wijk is er weer een 
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aantal incidenten geweest, waaronder het bekladden van de tuindeuren tegenover de school. De commissie 

benadert  de bewoners actief met het verzoek om de deuren zo snel mogelijk over te schilderen.  

We constateren dat de containers voor plastic en kleding goed gebruikt worden. Voor het komende jaar 

overwegen we om te gaan lobbyen dat ook deze containers ondergronds worden aangelegd. In de 

commissie is het voorstel besproken om ook op Geerdinkhof een meetpunt Vliegverkeer in te richten. Op de 

algemene ledenvergadering zal dit verder besproken worden.  

In 2013 heeft het stadsdeel het Grasplan gelanceerd om, door plantsoenen te vervangen, door gras te 

bezuinigen. Dit is besproken op de algemene ledenvergadering van 2013 en heeft ertoe geleid dat een 

aantal bewoners actief aan de slag is gegaan om de Geerdinkhofweg en het Geerdinkhofpad in eigen 

beheer te nemen. Het stadsdeel heeft hier inmiddels mee ingestemd, maar voordat de eerste schop van 

bewoners de grond in kan, moet er nog veel gebeuren. Komend jaar hopen we dat bewoners de eerste 

bloembollen kunnen gaan planten en het overige onderhoud ter hand zullen gaan nemen.  

Eind 2013 is er een opleving geweest in het aantal woninginbraken. Met name de woningen aan de 

waterkant waren hier de dupe van. Alle meldingen hebben we verzameld en besproken met de 

buurtregisseur. Het resultaat hiervan heeft u gezien; Geerdinkhof is in die periode veelvuldig bezocht door 

politie: op de fiets, te voet, op de motor. Begin 2014 heeft dit geleid tot een aantal, door het stadsdeel 

georganiseerde bijeenkomsten waar u geïnformeerd kon worden over de inbraakgevoeligheid van onze 

woningen en wijk. Helaas is het stadsdeel tot twee keer toe niet gelukt om de uitnodiging bij alle bewoners in 

Geerdinkhof te laten bezorgen.  

Incidenteel ondersteund het bestuur individuele bewoners als het bestuur van mening is dat dat van belang 

kan zijn voor meerdere bewoners op Geerdinkhof. In 2013 is dat twee keer voorgekomen. Eén keer heeft het 

bestuur meebetaald aan het inwinnen van juridisch advies of een tuinuitbreiding legaal was, dat wil zeggen 

in overeenstemming met het bestemmingsplan en de goede zeden. Deze procedure loopt nog. En een keer 

heeft het bestuur meebetaald aan het inwinnen van juridisch advies voor de bewoners aan de waterkant. Zij 

werden geconfronteerd met de mededeling dat hun tuinen, die tot dan gedoogd zijn geweest, of in de oude 

staat teruggebracht diende te worden of in eigen beheer onderhouden zouden gaan worden (zonder 

rechten) of dat er erfpacht voor zou moeten worden betaald. Ook deze procedure loopt nog.  

 

 

Sociale cohesie 

Een wijk waarin men elkaar kent en een helpende hand biedt, is een sociaal rijke wijk. In sommige hofjes 

van Geerdinkhof heeft men oog voor de zieke buur, in andere leeft men helaas langs elkaar heen waardoor 

met name onder oudere bewoners de vereenzaming toeslaat. Een sociale omgeving vergroot het 

woonplezier. Dat was in 2012 zo en is in 2013 weer verder uitgewerkt. De Milieukids zijn weer een aantal 

zondagen actief geweest en deze groep groeit. Het Geerdinkhofkoor is actief, we hebben een wandelclub, 

verschillende leesclubs. Kortom Het sociale leven op Geerdinkhof bruist.  

Ook in 2013 is er een GarageSale georganiseerd. Aansluitend is er een buurt-bbq gehouden door actieve 

bewoners. De bbq was bij de school en is bezocht door 107 volwassen en 30 kinderen. Zeer succesvol, niet 

alleen door het mooie weer maar met name door de perfecte organisatie. De Nieuwjaarsborrel en 

Najaarsborrel waren ook weer ontmoetingsplaatsen waar nieuwe en oude bewoners verhalen uitwisselden.  

In 2013 zijn we actief aan de slag gegaan met het aanstaande jubileumjaar. Geerdinkhof bestaat in 2014 40 

jaar en dat vergt een goede voorbereiding. In de diverse Infobulletins is hier al aandacht voor geweest.  
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Het infobulletin en meer… 

In 2013 heeft de redactie onder leiding van Sabina Guicherit weer 4 prachtige infobulletins het licht doen 

laten zien. De in 2012 ingezette afstemming van de bestuursvergaderingen en de verschijningsdatum van 

het infobulletin is gelukt.  

GG-alert wordt steeds intensiever ingezet om u te informeren over die dingen die niet tot het volgend bulletin 

kunnen wachten. Ongeveer 40 keer is er op die manier contact geweest met de bewoners. Een greep uit de 

onderwerpen. We hebben u gewezen op het inmiddels aanstaande referendum over het voorgestelde 

nieuwe erfpachtstelsel; hoe meer bewoners ondertekenen, hoe meer informatie er hopelijk beschikbaar komt 

om een goede afweging te maken. We hebben u gewaarschuwd voor het hernieuwde bezoek van Ierse 

klussers en anderen aan onze wijk. Hier zijn we attent op. Er zijn helaas enkele bewoners op aanbiedingen 

ingegaan waardoor ze voor vaak een fors bedrag opgelicht zijn. In dat kader passen ook de 

waarschuwingen voor inbraken. We wijzen u via GG-alert vaak op voorlichtingsavonden, ook over 

onderwerpen die misschien wat verder weg liggen van Geerdinkhof, over evenementen. Maar ook over 

verloren sleutels en weggelopen poezen.  

Op dit moment kan het bestuur op deze manier ca. 130 bewoners vlot bereiken. We streven ernaar om in 

2014 nog meer bewoners op die manier actief bij de wijk te betrekken.   

De website is compleet gerestyled en actueler. Een regelmatig bezoek is zeker waard of zet ons bij uw 

favorieten: www.geerdinkhof.nl.  

 

 

Planschade  

Ten aanzien van de vrije kavels aan de ’s Gravendijkdreef is op twee kavels gebouwd, waarvan een woning 

inmiddels bewoond is. Het bestuur houdt de vinger aan de pols door om de zoveel weken naar de voortgang 

te informeren. De stand van zaken aan het eind van 2013 was dat een architectencombinatie via het product 

Villa Solo probeert om voor de zomer van 2014 minimaal 4 van de 7 kavels te verkopen. Voor de 6 overige 

kavels bij de lage nummers geldt dat volgens het projectbureau er voor 4 bouwplannen liggen en dat er twee 

kavels teruggegeven zijn aan het stadsdeel, kavel nr. 9 en  nr. 14. Het komende jaar zal de vraag aan de 

orde komen hoe het terrein verder ingevuld gaat worden. 

Inmiddels is door een aantal bewoners van de lage nummers een planschadeclaim ingediend bij het 

stadsdeel op basis van de rapportage van bureau Tania (zonligging, geluidsoverlast, aantasting privacy, 

etc.). Het bestuur heeft hier actief in meegedacht. Het stadsdeel heeft een planschadebureau ingeschakeld 

en we wachten de verdere ontwikkelingen af.   

 

 

EG- overleg 

Het bestuur van Groot Geerdinkhof kijkt ook naar de wijk in een bredere context. Twee bestuursleden 

nemen actief deel aan de vergaderingen. In 2013 heeft het EG-overleg het moeilijk gehad. Er is inmiddels 

een nieuwe voorzitter waardoor naar verwachting het Platform EG-buurt weer volop mee gaat draaien.  

 

 

 



  

18 

 

Jubileumjaar  

In 2014 vieren we het feit dat in 1974 de eerste huizen op Geerdinkhof bewoond werden. We hebben 

besloten dat in het najaar van 2014 te gaan vieren. In samenspraak met het bestuur wordt door een groep 

van ca. 6 bewoners een programma opgesteld en verschillende activiteiten ontwikkeld. U wordt via het 

Infobulletin hierover op de hoogte gehouden.  

 

 

Bestuur en bestuurssamenstelling 

Het bestuur heeft in 2013 zes keer vergaderd. In 2013 bestond het bestuur van Groot Geerdinkhof uit Henk 

Kroese voorzitter; Angela Prosec secretaris (tot de ALV van 2013); Carine Gheysen, penningmeester;  Just 

Guicherit, vice voorzitter en Dick Norg, Karin Moor en Yolanda Grift, lid van het algemeen bestuur. In goed 

overleg worden de secretariële taken momenteel verdeeld onder het bestuur. Het bestuur heeft besloten er 

naar te streven voor praktische ondersteuning (w.o. notuleren) actief een aantal bewoners aan te gaan 

spreken. Deze bewoners hoeven geen lid van het bestuur te zijn, maar zijn als betrokken bewoners wel 

bereid om hand-en-spandiensten te verzorgen. Wie meldt zich? 

Het bestuur stimuleert de oprichting van commissies. Actief zijn al de commissie Bijlmerweide (Werkgroep 

Vrijwilligers Bijlmerweide), de commissie Leefbaarheid/Duurzaamheid  en de commissie Evenementen 

(garagesale, bbq, burenborrels). In 2013 zijn de commissie WOZ, de commissie Erfpacht en de commissie 

Zelfbeheer opgericht. Commissie klinkt zwaar, maar volgens onze statuten is dat de enige manier waarop 

het bestuur de commissie desgevraagd met raad en daad én met financiële steun kan bijstaan. De span-of-

control van het bestuur laat het niet toe om alles binnen het bestuur af te handelen. Voor een aantal 

commissies geldt dat ze dringend leden nodig hebben, waaronder met name de commissie Evenementen 

(de burenborrels). Ook hiervoor geldt: meldt u aan.   

Want, Groot Geerdinkhof dat bent u! 
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Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7Bijlage agendapunt 7    
BestuursverkiezingenBestuursverkiezingenBestuursverkiezingenBestuursverkiezingen    
    

Het bestuur bestond het afgelopen jaar uit de volgende personen, tevens ziet u het rooster van aftreden: 

 

Naam Functie In bestuur 

sinds 

Huidige termijn 

loopt af in 

3
e
 en laatste 

termijn loopt af in 

Status 

Henk Kroese Voorzitter (DB) 2001 2016 2016  

 

Carine Gheysen Penningmeester (DB) 2010 2016
 

2019  

 

Just Guicherit Vice-voorzitter 2009 2015
 

2018  

 

Dick Norg Vice-penningmeester 2012 2015 2021  

 

Karin Moor Algemeen bestuurslid 2012 2015 2021 

 

 

Yolanda Grift 

 

Algemeen bestuurslid 2006 2015 2015  

 

 

Wij roepen leden op om een bestuursfunctie te vervullen, dan wel plaats te nemen in één van de 

commissies.  Onze vergaderingen zijn zeer ontspannen, terwijl we toch de zakelijke onderwerpen serieus 

aanpakken. We hebben nog een secretaris nodig, maar deze functie ontwikkelt zich vanzelf binnen het 

bestuur. Leden van een commissie zijn autonoom, en beperken zich tot een terrein, waarbij wel geldt dat 

als er activiteiten namens het bestuur ontwikkeld worden, het bestuur instemming moet geven. 

 

Mocht u zich nog willen aanmelden als bestuurslid, dan moet dit reglementair 14 dagen voor de 

ledenvergadering gemotiveerd en schriftelijk gemeld worden bij onze secretaris, via e-mail: 

secretaris@geerdinkhof.nl  
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Machtiging 
 

 
Hierbij machtig ik      , woonachtig Geerdinkhof nr 
 
te Amsterdam om mij in stemming te vertegenwoordigen tijdens de Ledenvergadering van 
Groot Geerdinkhof, vereniging van huiseigenaren op 8 april 2014. 
 
 
Datum:     Plaats: 
 
Naam: 
 
Adres: 
 
Woonplaats: 
 
Handtekening: 
 

 


